

Notification on Choices of Form of Communication 選擇通訊方法通知書

To 致 : Social Workers Registration Board 社會工作者註冊局
Fax 傳真號碼 : 2591 1411

1. I would like to receive the letter of notification on renewal of registration (one option only)

我希望透過以下方式收取續期通知書（必須任擇其一）：

By ordinary mail 郵寄 By email 電郵傳遞

2. I *would like / would not like (*delete where inappropriate) to receive information about my registration through SMS.

我*願意／不願意（*請刪去不適用者）收取與註冊相關的手機短訊。

3. Regarding the publications and correspondence/information (not related to registration or renewal) despatched by the Social Workers Registration Board periodically, I indicate my intent as follows:

有關由社會工作者註冊局定期寄發的刊物及資訊（非關註冊或續期註冊），我的意願如下：

Consent given 同意 (By ordinary mail 郵寄 By email 電郵傳遞)
 Consent not given 不同意

4. I *would like / would not like (*delete where inappropriate) to receive information that the Board disseminates for the Member of the Legislative Council (Social Welfare).

我*願意／不願意（*請刪去不適用者）收取由註冊局代立法會議員（社會福利界）轉遞的資訊。

Name 姓名 : _____ Registration No. 註冊編號 : _____

Email address 電郵地址 : _____

Signature 簽署 : _____ Date 日期 : _____

The Board will use your personal data (including name and contact information) for despatching correspondence, news, and materials including invitations on renewal of registration, reminders for renewal of registration, and also those which are not directly related to your registration, including newsletters, messages of promotion of activities, and reports from the member of the Legislative Council (social welfare). If you no longer wish to receive any correspondence, news, and materials from the Board (those directly related to registration not included), please notify the Board in writing at any time by mail, email or fax.

註冊局將透過閣下的個人資料（包括姓名及聯絡資料）把與註冊直接相關的信件、訊息及資料包括續期通知書、續期註冊最後限期通知；及與註冊不直接相關的資訊包括通訊、活動推廣訊息、立法會議員（社會福利界）的報告寄發給閣下。如閣下不欲繼續收取任何由註冊局發出的信件、訊息及資料（不包括與註冊直接相關者），請隨時透過郵寄、電郵或傳真，書面通知註冊局。